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Mødeleder Claus Christensen 

Referent Mette H. H. Petermann 

  
 

Birgit Pedersen              Jacob H. Høggaard 

Claus Christensen         Mette H. H. Petermann 

Margit Knudsen            Irene Nielsen 

Karin Fredskild             Jørgen Poulsen 

Thomas Michaelsen 

  

EMNER PÅ DAGSORDENEN 

PUNKT 1: GODKENDELSE AF REFERAT FRA MØDET 19. MAJ | TILDELT TID: 2 MIN 

- Godkendt 

PUNKT 2: KOMMUNIKATIONSSTRATEGI  | TILDELT TID:  40 MIN 

- Hvad vil vi kommunikere, til hvem og hvor 
- Nyhedsbrev 

- Facebook 

- Instagram 

- Hjemmesiden 
- Mandøposten 

- Ø – posten 

- Nyhedsbrev fra sammenslutningen, andre? 

- Bestyrelsen drøfter- hvem vil vi kommunikere til og hvem repræsentere fællesrådet! 

o Vi ønsker at fortælle om øen, til kommende mulige beboere og besøgende fordi vi har et 
medansvar i at understøtte øens erhvervsliv og udbrede kendskabet til Mandø, til dem som 

ikke kender Mandø, samt værne om vores nuværende øboere og sommerhusejere. 

- Hvad vil vi kommunikere! 

o  Fortælle om øen og dens natur, livet på øen og fællesrådets arbejde. 

- Fortsat brug af Facebook, men med større bevidsthed. Bestyrelsen gennemgik ud fra fakta, hvilket 
fordele og ulemper Facebook har, hvilken målgruppe man når ud til på Facebook. Samt hvilke 

respons det generer. 

- Større brug af Instagram, da målgruppen her, i højere grad end Facebook, er personer, med ikke 

forudgående kendskab til øen. 
- Punktet skal op igen, så vi også kan komme rundt om hjemmesiden mv. 

PUNKT 3: MEDLEMS HVERVNING | TILDELT TID:  15 MIN 

- Flere er ikke bevidste om, at der er 2 foreninger. De betaler til Mandø foreningen, men tror at de så 
er medlem begge steder. 

- Vi skal være bedre til at profilere os, hvorfor skal man være medlem 
- Måske visualiser det på en enkel måde. – Thomas vil gerne prøve at lave et udkast. 



Side 2 

PUNKT 4: MØDE MED MANDØFORENINGEN | TILDELT TID: 10 MIN  

- Punkter til mødet med Mandøforeningen, 18 juli kl. 19.00 – Claus aftaler dette med 

Mandøforeningen 

o Fælles kommunikationsstrategi – Facebook, Instagram, Hjemmesiden, Nyhedsbrevet. 
o Fælles medlemshvervning 

o Nedsættelse af arbejdsgrupper til områdefornyelsen 
o Midtvej 7 

PUNKT 5: OMRÅDEFORNYELSE | TILDELT TID: 10 MIN  
 

- Fællesskaber - Thomas og Mette 

- Beboerhus – Jesper og Karin 

- Trafikal aflastning – Claus, Jacob, Birgit 

- Stier og mødesteder – Claus, Karin, spørger NC – har sagt ja. 

- Mandø historie, kultur og natur - Afventer 
 

PUNKT 6: MIDTVEJ 7| TILDELT TID: 10 MIN  

 

- Der afventes udkast til ny placering af fuglehuset. 
 

PUNKT 7: LEGEPLADS | TILDELT TID: 15 MIN 
 

- Jacob bestiller nyt tov og laver de få anmærkninger, som var på sikkerhedsgennemgangen 
- Legepladsen er godkendt. 

- Da grøfterne, pga. tung trafik, med tiden er kørt flade, vil kommunen se på, hvordan dette kan 

forebygges.  

 

PUNKT 8: FORENINGSAFTALE MED FLÜGGER | TILDELT TID: 2 MIN  
 

- Vi har fået en foreningsaftale, kunden får 20%, Mandø fællesråd får 5% 

 

PUNKT 9: NYT ARRANGEMENT, AFLØSER SCT. HØNS 2023 | TILDELT TID: 5 MIN  
 

- Tema er høstfesttema 

- Afholdes 7 oktober 

 

PUNKT 10: DATO FOR NYT BESTYRELSESMØDE | TILDELT TID: 2 MIN  
 

- Mandag d. 11. september kl. 19.00 på MP Plast, Ørstedsvej 7b, Ribe  

 

PUNKT 11: EVT. | TILDELT TID: 2 MIN  
 

- Akuttaske er up to date 
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